
 

  

Referat af skolebestyrelsesmøde - Christianshavns skole 

Mødeleder: LFN 

Referent: FK 

Dato: 14.06.23 

Varighed: 17.10 - 19.40 

 

Indkaldt:  

Line Friberg Nielsen LN, Michelle Christensen MC, 

Sander Nielsen SN, Marie Louise Stochholm MS, Mia 

Nyberg Godiksen MG, Laura Friberg Nielsen LFN, Viola 

Bernhard VB, William Ville WV, Henrik Seehuusen HS, 

Mathilde Andersson MA, Magnus Wiik MAW, Felicia 

Kehlet FE, Anders Boesen, AB 

 

Fraværende:  

Afbud fra: MC og VB, WV deltog ved medd. 

Uden afbud:  

 

Dagsordenspunkt:  Uddybning:  Ansv 

1. Godkendelse af 

dagsorden og ref fra 

sidste møde 

 

Godkendt LFN 

2. Meddelelser 

    2.1 Formand/kvinde 

    2.2 Skoleledelse 

    2.3 Elevråd 

    2.4 Personale 

2.1   

Suppleringsvalg kommer med i snakken omkring årsplan og 

årshjul - punktet er ikke glemt 

LFN og AB har været til dialogmøde på rådhuset med 5 

temaer 

2.2  

AB fremlagde den økonomiske besparelse som er blevet 

pålagt alle skoler i København for Christianshavns Skole 

betyder en besparelse på ca. ¼ mill i indeværende skoleår. 

Pt ser den økonomiske prognose ud til at vi ender på et nul 

ved årsregnskabet. 

Vi har landet en investeringscase fra fagligt center omkring 

CO-teaching, hvor vi de kommende 7. år har fået bevilliget 

midler til at fortsætte implementering af CO-teaching på 

Christianshavns Skole 

 

Vi har ansat 3 lærer i de ledige stillinger. 

- Viktor som har været barselsvikar på skolen og skal være 

på 1. årg 

- Shirley som også har været ansat igennem mange år og det 

sidste år har været årsvikar, ville gerne tilbage og er ansat til 

dansk på 5. og 2. årgang 

 

LFN 

 

 

 

 

 

AB  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

MAW 
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 - Fannie er ansat som ny lærer til matematik på 4. årgang. 

Fannie er linjefagsuddannet i matematik, HDS og KRI 

 

Afgangseksamen er ved at være overstået og de nye 8. 

årgangspraksis/musiske prøver. Alle med et rigtigt flot 

resultat og især prøverne på 8. årgang har været en god 

oplevelse for elever og lærer, hvor det for alle var første 

gang. 

 

Magnus fortæller at der er pres på i KKFO med de nye maj 

børn, og vi oplever en stigning i udfordrede børn. 

KKFO har lige afsluttet det store madlivs projekt med 

Meyers Madhus, som har været en kæmpe succes.  

Magnus håber vi kan fortsætte og udbygge KKFO’ens 

madkultur 

 

2.3 

Vile fortæller at elevrådet er blevet genstartet med besøg fra 

elevorg. omkring hvad og hvordan man kan arbejde i 

elevrådet. 

De tager hul på opg. fra SB omkring trivsel i frikvarter efter 

sommerferien. 

Viola 8C og Sofus 7A vil deltage i SB møderne 

fremadrettet, hvor Vile 8C er suppleant.  

2.4  
Der er travlt på mange fronter, hvor der både er afslutning 

og nye steder man skal være næste år. 

Der arbejdes med overlevering på årgangene til de nye 

årgange - i fagene dansk og matematik, hvor gode input, 

undervisning, turer er overleveret til de nye teams. 
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3.   

Tilbagemelding på de 

tre temaer fra 

kontaktforældremødet 

og SUS  

Se bilag 3-1 og bilag 3-2 

SUS blev afviklet på en rigtig god måde, der var plads og 

rum til at alle kunne komme til orde og der var plads til de 

forskellige holdninger fra elever, forældre, medarbejdere og 

ledelsen. 

Der kom rigtig mange gode input til temaer og tiltag, som vi 

kunne arbejde videre med. 

 

Lærerne på filialen har sat frikvarter og hele pausemiljøet på 

dagsorden. Lærerne vil meget gerne sætte et nyt aftryk på 

dette miljø. 

 

Temaer som kom frem både ved SUS og 

kontaktforældremødet: 

- Frikvarters miljø - pause miljø 

- Forventningsafstemning/samarbejde mellem hvilke 

rammer der er på skolen – og hvordan der støttes op 

omkring denne ramme fra forældreside. Hvordan 

formidles skolerammen hjem til forældrene - der 

skal forventningsafstemning mellem skole og hjem. 

- Fællesskaber er et stort tema, hvor ensomhed, at 

turde fejle, turde stå frem. Hvordan formidles trivsel 

til forældre - der skal ikke skelnes mellem trivsel og 

læring. 

 

LF og 

AB 

4.  

Årshjul for 

skolebestyrelsen 

Herunder mødedatoer 

Se bilag 4-1 og bilag 4-2 begge vedlagt. 

Datoer for møder skoleåret 23-24: 

6.9.23, 11.10.23, 8.11.23, 13.12.23, 31.1.24, 20.3.24, 

17.4.24, 15.5.24, 19.6.24 

 

- Suppleringsvalg 

- Kræmmerdag den 2.9 skal planlægges 

- Forældremøder fordeles mellem forældre  

o Hvilke fælles ting skal overleveres til 

forældrene: 

▪ Gejst – 8. årg 

▪ Talentforløb - 6., 7., og 8. årg 

▪ Lejrskoler 2., 5., 7. og 8. årg 

▪ Praktik - forældre skal finde plads 8. 

og 9. årg. 

▪ Overgang til klub – 3. årg. 

▪ Daglig informationsniveau findes 

ikke – 0. - 1. årgang 

Alle 
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▪ Ferier udenfor de officielle ferier – 

betyder noget for fællesskabet - alle 

årg. 

▪ Visionsdag – alle årg. 

▪ SB’s arbejde, styrke hvad vi som SB 

har taget fat i – alle årg. 

▪ Ny klassedannelse 

▪ Kontaktforældre rolle – alle årg.  

- SB dækker forældremøder: 

o 0. årg. - ? 

o 1. årg. - ? 

o 2. årg. - Sander/Line 

o 3. årg. - Line 

o 4. årg. - ? 

o 5. årg. - Marie-Louise 

o 6. årg. - Mia 

o 7. årg. - Laura 

o 8. årg. - Laura 

o 9. årg. - Mia  

5.  

Evaluering af det 

første år i 

skolebestyrelsen 

Vi drøftede året med gode pointer 

Sommer nyhedsbrev vil AB og LFN forsøge at nå før ferien 

– men ellers fra det nye år. 

Alle 

6.  

Henvendelse fra 

forældre 

Ingen  

7. Kl. 19.10 

En reje- og laksemad 

og en hyggelig 

sommersnak 

 Alle 

 

Punkter til næste møde: 

- Datoer for kontaktforældremøde og emne 

- Suppleringsvalg 

 


